
Mötesprotkoll för Alunda Utvecklingsgrupp 

Protokoll nr 2, 2024 

Plats: Albertinas väg 1  

Datum: 6 mars 2024 

Tid: 18:30 

Deltagare: Stefan Pettersson, Erik Ekström, Torbjörn Söderlund, Torbjörn Andersson, Maria 

Färnström 

Punkter på dagordningen 

§1 Mötet öppnas 

Stefan Pettersson öppnar mötet och hälsar alla välkomna.  

§2 Val av sekreterare  

Torbjörn Andersson väljs till sekreterare för mötet då ordinarie sekreterare inte kunde närvara 

vid mötet.  

§3 Godkännande av dagordning 

Utvecklingsgruppen går igenom protokollet och godkänner den.  

§4 Presentation av Pauliina Lundberg, Östhammars kommun 

Tjänstepersoner, Pauliina och medbjuden Linda meddelade förhinder och närvarar därför inte på 

mötet. 

§5 Föregående mötesprotokoll 

Föregående protokoll godkänns och läggs till handlingarna. 

§5 Möte med Alunda företagarförening.  

Det finns ett förslag på att ta bort styrdokumenten vilket då skulle innebära att 

utvecklingsgrupperna inte längre finns. Så som utvecklingsgruppen har förstått det så vill 

kommunen avveckla utvecklingsgrupperna på de olika orterna. Stefan och Marcus var och hälsade 

på Alunda företagarförening angående frågan.  

Utvecklingsgruppen ställer sig frågan kring varför kommunen vill lägga ner en fungerande grupp så 

som den fungerar idag. Alunda utvecklingsgrupp är en fungerande grupp som driver frågor om 

Alundas framtid och utveckling och det borde finnas ett intresse från kommunens sida att ha en 

drivande part på orten.  

Det återstår att se vad som händer framöver! 
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§6 Alunda centrum 

I centrum är trafiken enkelritkad från det att du passerat en viss gräns på centrumgatan. Det är 

dock inte alla som förstår det och det finns bilar som kör i motsatt riktning vilket kan skapa en 

del problem i trafiken eftersom att gatan inte heller är så bred. Det är lite dåligt med vita linjer 

som visar hur man parkerar och kör – det borde kunna gå att göra tydligare! 

Asfaltering kommer att ske – frågan är bara när? Asfalten är idag av sämre karaktär i korsningen 

vid ICA/Akida/busstationen. Där skulle behöva göras något ganska omgående.  

§7 Skolan 

Maria Färnström redovisade sitt möte med skolledningen på Olandsskolan. Nya skolan och 

förskolan är godkänd men frågan om placering är inte klart ännu. Barackerna har stått ett tag och 

frågan är hur länge till de ska få stå. Hur länge får man ha bygglov för dessa? 

På Furustugan finns en mögelproblematik som behöver lösas. Utvecklingsgruppen har idag ingen 

information kring hur den ska lösas och inom vilken tidshorisont? Vi bjuder in Joel Axmyr eller 

skolchef för att prata om skol-och förskoleplanerna i Alunda.  

§8 Laget runt 

Stefan Pettersson pratar om mögelproblematiken på Furustugan och menar att den inte får bli en 

långbänk utan behöver lösas så snart som möjligt. Christina Stenhammar, barn-och 

utbildningschef bjuds in till utvecklingsgruppen.  

Bankomatfrågan behöver kommer upp på bordet igen. En ort som Alunda, som ska växa en del de 

kommande åren borde definitivt ha en möjlighet att både ta ut och sätta in pengar. Utifrån ett 

krisperspektiv är det ett absolut måste.  

Torbjörn A pratar om Forsmark. Projeketet omsätter 50 miljarder och tillsammans med väg 288 

innebär det 5000 nya jobb som ska tillsättas. Det pratas idag om kompetensbrist och det finns 

idag problem med kompetensflykt, exmepelvis när det kommer till ingenjörer. Detta är något som 

tillexempel Jaco är oroad över vilket i sin tur leder till en oro hos företagen kring hur de ska 

kunna drivas vidare med svårigheter/risk för konkurs. 

Torbjörn Söderlund har funderingar kring Björnhålsskogen 2 och Prästgårdshöjden och undrar hur 

projekten fortskrider. Torbjörn Andersson ska träffa Krister Karlsson, markstrateg och ställa 

frågor kring ingrastruktur, va-nät och el-nät. 

§13 Nästa möte: 

Plats: Albertinas väg 1 

Datum: 10 april 2024 

Tid: 18:30 

 


